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P R O T O K Ó Ł NR IV/2024 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 27 czerwca 2024 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 904 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Nieobecny Radny Janusz Lewandowski. 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad IV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr III. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza dot. zaległości podatkowych za 2023 r. (druk nr 19) 

6. Krótka informacja o działalności zespołu szkolno-przedszkolnego za rok szkolny 2023/2024  

oraz najpilniejsze zadania i potrzeby roku szkolnego 2024/2025. (druk nr 20) 

7. Debata o stanie Gminy Drawno za 2023 rok. (Raport o stanie gminy druk nr 21) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drawna wotum zaufania. (druk nr 22) 

9. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 2023 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2023 rok. (druk nr 23) 

1) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Drawno za 2023 r. wraz z informacją o 

stanie mienia, (druk nr 24) 

2) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drawna absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2023 r., (druk nr 25) 

3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie absolutorium. (druk nr 26) 

oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

  1/  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2023 rok, (druk nr 27) 

     2/  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drawna z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.   

         (druk nr 28 ) 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

           1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na rok 2024,(druk nr 29) 

           2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2024-2039, (druk nr 30) 

           3/ wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki pn: Komunalny Zakład    

               Usługowo-Handlowy Spółka z o.o. z siedzibą w Drawnie, w drodze wniesienia wkładu        

               pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów.(druk nr 31) 

11. Wolne wnioski i zapytania.  

12. Zakończenie obrad IV sesji Rady Miejskiej. 
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Pkt 2 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad? 

 

Burmistrz - wycofa projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki pn: Komunalny Zakład Usługowo-Handlowy Spółka z o.o. z siedzibą w 

Drawnie, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów.(druk nr 31) 

 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIX/178/2021 Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie nieodpłatnego nabycia od Skarbu Państwa – 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Szczecinie nieruchomości w obrębie 

Kiełpino gm. Drawno. ( druk nr 32) 

Głosowania. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał, kto jest za wycofaniem z porządku obrad projekt uchwały w sprawie   

wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki pn: Komunalny Zakład   Usługowo-

Handlowy Spółka z o.o. z siedzibą w Drawnie, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w 

zamian nowych udziałów.(druk nr 31) 

Wyniki głosowania. 

 

Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Spółki pn: Komunalny Zakład Usługowo-Handlowy Spółka z o.o. z siedzibą 

w Drawnie, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów.(druk 

nr 31) (2024-06-27 09:08:27) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 

kapitału zakładowego Spółki pn: Komunalny Zakład   Usługowo-Handlowy Spółka z o.o. z siedzibą 

w Drawnie, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów.(druk nr 

31) został wycofany z porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady – kto jest za poszerzeniem dzisiejszego porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/178/2021 Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie nieodpłatnego 

nabycia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Szczecinie nieruchomości w obrębie Kiełpino gm. Drawno. ( druk nr 32) 

 

Wyniki głosowania. 

Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/178/20212. 

Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie nieodpłatnego nabycia od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Szczecinie nieruchomości w obrębie Kiełpino 

gm. Drawno. ( druk nr 32) (2024-06-27 09:09:21) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 
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ustawowego składu rady) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 

 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/178/2021 Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie nieodpłatnego 

nabycia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Szczecinie nieruchomości w obrębie Kiełpino gm. Drawno. ( druk nr 32) 

 

Pkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr III 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr III poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr III ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr III (2024-06-27 09:10:07)3. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 13 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr III został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pkt 4. porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 26.05.2024 r. do  

dnia 26.06.2024 r.  

Pytania do sprawozdania. 

Radny Bogdan Buchajczyk - powiedział, że w sprawozdaniu burmistrz brakuje informacji co zostało 

zrobione w gminie. Powiedział, że został położony asfalt w Barnimiu przy posesji państwa Kleka, 

Czerwonka i Taratajcio. Zadanie zostało wykonane w ramach inwestycji pn. kanalizacja Barnimia. 

Inwestycja została tak przygotowana, że firma, która wykonuje inwestycje kanalizacyjne jednocześnie 

naprawia drogę, która została uszkodzona.  

 

Burmistrz – powiedział, że sprawozdanie jest przygotowywane na bieżąco, natomiast czasami zdarzy 

się, że jakaś inwestycja nie zostanie ujęta w informacji. Inwestycja, która zostanie zakończona będzie 

na pewno ujęta w kolejnym sprawozdaniu, 
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Sołtys Jan Kuźmiński – zapytał, co zostało ustalone na spotkaniu w sprawie dojazdu do tzw. „Dzikiej 

plaży”. 

W sprawie spotkania dotyczącego funkcjonowania firmy Goodvalley Argo S.A powiedział, że na 

spotkaniu, które się odbyło w Chomętowie nie zostało ustalone nic konkretnego.  

  

Burmistrz – w sprawie drogi dojazdowej do tz. „Dzikiej plaży” - powiedział, że działka ta została 

sprzedana w latach dziewięćdziesiątych. Spotkanie odbyło się z dwiema stronami, czyli z inwestorem 

oraz z mieszkańcami, którzy chcą mieć dostęp do jeziora. Rozmowy w tej sprawie nadal trwają,  

 

- w sprawie spotkania dotyczącego firmy Goodvalley Argo S.A – powiedział, że odbyło się wstępne 

spotkanie w celu ustalenia dalszej współpracy. Obecnie planowane są kolejne spotkania.    

  

Radny Łukasz Buchajczyk- powiedział, że przez ostatnie trzy lata próbował kontaktować się z 

przedstawicielami wioski, aby walczyli o swoje. Obecnie pojawiła się inicjatywa od byłej radnej i 

obecnego radnego w wyniku której zbierane są podpisy, ponieważ w sprawie stronami są firma 

Goodvalley Argo S.A oraz Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. My tylko pomagamy, aby 

rozwiązać problemy wioski.  

 

Na salę obrad przybył radny Janusz Lewandowski – godz. 930. Aktualny stan Rady wynosi – 14 

radnych. 

 

Burmistrz - zapytał sołtysa Jana Kuźmińskiego co sam zrobił w tej sprawie. 

 

Sołtys Jan Kuźmiński – powiedział, że od dnia 15 listopada br. zmieniła się trochę rola w państwie i 

zaświeciło się dla Drawna zielone światełko. Natomiast w czasie kampanii wyborczej dwa razy 

powtarzał kto za co odpowiada.   

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

Pkt 5. Porządku obrad – Informacja Burmistrza dot. zaległości podatkowych za 2023 r. (druk nr 

19) 

Skarbnik Gminy – powiedział, że informacja została przedstawiona na posiedzeniach komisji. Prosi o 

zadawanie ewentualnych pytań. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk -  zabrał głos w sprawie terenu po zakładzie drzewnym, który należał do                                

p. Michalskiej. Powiedział, że działka została sprzedana, a należała do gminy Drawno. Sprawa została 

niedopilnowana.  

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że działka została sprzedana przez osobę prywatną. Zabezpieczeniem 

długu nie jest tylko majątek. Należność i dług dalej są i dlatego gmina będzie dochodziła swoich 

należności. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu./ 
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Pkt 6. Porządku obrad – Krótka informacja o działalności zespołu szkolno-przedszkolnego za 

rok szkolny 2023/2024  oraz najpilniejsze zadania i potrzeby roku szkolnego 2024/2025. (druk nr 

20) 

 

Joanna Markiewicz Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Drawnie – powiedziała, że 

informację o działalności ośrodka przedłożyła na piśmie. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań.  

 

Radny Łukasz Buchajczyk -  zapytał, czy jest możliwość zamaskowania instalacji wodno-grzewczej 

w klasach przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. 

Prosi o zmianę lokalizacji postoju autobusu, który parkuje na drodze przy szkole. Autobus zmniejsza 

widoczność na drodze.  

 

Joanna Markiewicz Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Drawnie:  

 

- w sprawie zmiany postoju autobusu – powiedziała, że od września br. autobusu nie będzie w szkole, 

 

- w sprawie zamaskowania rur centralnego ogrzewania – powiedziała, że taki był projekt inwestycji, 

dodatkowo stanowią inny wystrój pomieszczeń oraz pełnią dodatkową funkcję grzewczą.  

 

Burmistrz – podziękował Pani Dyrektor za współpracę i zaangażowanie w działalność zespołu 

szkolno-przedszkolnego oraz za edukację dzieci,  

 

 - w sprawie zmiany postoju autobusu – powiedział, że sprawa jest obecnie na etapie wyjaśnienia. 

 

Powiedział, że na wniosek rodziców będzie postawiona wiata na boisku Orlik w celu zapewnienia 

schronienia przed słońcem lub deszczem. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu./ 

 

Pkt 7. Porządku obrad -  Debata o stanie Gminy Drawno za 2023 rok. (Raport o stanie gminy 

druk nr 21) 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że w debacie nad Raportem o stanie Gminy Drawno za 2023 rok 

zabierają głos radni oraz mieszkańcy gminy. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie 

zobowiązany jest złożyć pisemne zgłoszenie, poparte podpisami, co najmniej 20 osób do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Drawnie. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu 

poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o 

stanie gminy. 

 

Otwarcie debaty. 

 (w debacie mogą wziąć tylko radni bez ograniczenia czasowego.) 

 

Burmistrz Drawna - przedstawi raport o stanie Gminy Drawno za 2023 rok. 

 

/Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu./ 
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Pkt 8. Porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drawna wotum 

zaufania. (druk nr 22) 

 

Zgodnie z art. 28 aa pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum 

zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy.  

 

Burmistrz – powiedział, że przyjęcie powyższego projektu uchwały jest wynikiem pracy poprzedniej 

władzy w gminie.   

 

Dyskusji nie było. 

 

Przerwa techniczna od godz. 945 do godz. 950 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drawna wotum zaufania (druk nr 22) 

(2024-06-27 09:53:50) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr IV/12/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu./ 

 

Pkt. 9 porządku obrad – Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za 2023 

rok oraz sprawozdania finansowego za 2023 rok. (druk nr 23) 

 

1) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Drawno za 2023 r. wraz z informacją o stanie mienia (druk nr 24) 

2) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drawna absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 r. (druk nr 25) 

3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie absolutorium. (druk nr 26) 

 

Burmistrz – powiedział, że sprawozdanie zostało szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji 

rady. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu za 2023 rok oraz 

sprawozdanie finansowe za 2023 rok. 

 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie oraz wniosek Komisji Rewizyjnej zostały 

odczytane. 
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Dyskusji nie było. 

 

/Sprawozdanie, wniosek Komisji Rewizyjnej oraz uchwały RIO stanowią kolejno złączniki nr 9,10, 

11,12 do niniejszego protokołu. / 

 

oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 

  1/  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok, (druk nr 27) 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za 2023 rok (druk nr 27) (2024-06-27 10:12:04) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

/Uchwała Nr IV/13/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu./ 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

     2/  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drawna z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok. (druk nr 28 ) 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drawna z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok (druk nr 28 ) (2024-06-27 10:13:05) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna ustawowego składu rady) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr IV/14/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu./ 
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Pkt 10  porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Drawno na rok 2024 (druk nr 29) 

 

Skarbnik Gminy – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie 

wnosi żadnych zmian do projektu. Prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że wstrzyma się nad głosowaniem nad projektem powyższej 

uchwały, ponieważ uważa, że gmina generuje już duży deficyt, który między ostatnią a obecną sesją 

wynosi już 500.000,00 zł. Powiedział, że należy szukać rozwiązań. Nie  możemy wydawać więcej niż 

mamy przychody. Wysoki deficyt jest brany pod uwagę przy punktowaniu wniosków o 

dofinansowanie.   

 

Zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2024 rok( druk nr 29) 

(2024-06-27 10:16:29) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 10 - Krzysztof Bojara; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; Adam Emilianowicz; 

Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; 

Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 4 - Bogdan Buchajczyk; Patryk Krykwiński; Jolanta Kucharska; Sławomir 

Nowak; 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  

 

/Uchwała Nr IV15/24 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. / 

 

 

2/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 2024-2039, (druk nr 30) 

 

Skarbnik Gminy – powiedziała, że druk projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2039 jest dostosowaniem wieloletniej prognozy finansowej do wielkości wynikających z 

budżetu na 2024 rok.  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drawno na lata 

2024-2039 (druk nr 30) (2024-06-27 10:17:31) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 11 - Krzysztof Bojara; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; Adam Emilianowicz; 

Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; 
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Karol Lewdański; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Bogdan Buchajczyk; Patryk Krykwiński; Sławomir Nowak; 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr IV/16/24 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. / 

 

 

3/ zmiany uchwały Nr XXIX/178/2021 Rady Miejskiej w Drawnie w sprawie nieodpłatnego 

nabycia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Szczecinie nieruchomości w obrębie Kiełpino, gm. Drawno ( druk nr 32 

 

Burmistrz Drawna – powiedział, że powyższy projekt uchwały porządkuje sprawę działek, które 

zostaną przekazane na potrzeby gminy. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/178/2021 Rady Miejskiej w Drawnie w 

sprawie nieodpłatnego nabycia od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział Terenowy w Szczecinie nieruchomości w obrębie Kiełpino, gm. Drawno ( druk nr 32) 

(2024-06-27 10:19:00) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Sławomir Nowak; Agnieszka Traczyk; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr IV/17/24 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. / 

 

  

Pkt. 11 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Tomasz Kic – złożył następujące wnioski o: 

- naprawę drogi gminnej do miejscowości Gack lub wyznaczyć inny dojazd do miejscowości, 

- naprawę drogi od Zieleniewa do Podlesia. 

 

Radny Adam Emilianowicz – podziękował na wykonanie nowej piaskownicy na placu zabaw przy 

ulicy Kolejowej i Kaliskiej. Prosi o dokonanie nasadzeń na promenadzie przy ulicy Kolejowej oraz 

dokonanie konserwacji pomostu i wiaty biesiadnej.  

 

Radny Paweł Kasprzak – prosi o wykoszenie poboczy drogi do Sieniawy. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z trwającą kanalizacją miejscowości Barnimie prosi o podanie 

terminu zakończenia inwestycji. 
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Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu, Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie - powiedział, że inwestycja kanalizacji sanitarnej w Barnimiu idzie zgodnie z planem. W 

ramach tej inwestycji była również realizowana nawierzchnia drogi. Kanalizacja została częściowo 

wykonana, natomiast pozostało jeszcze do wykonania kilka przyłączy oraz roboty dodatkowe, które w 

ramach tego zadania są realizowane na ulicy Palnej w Drawnie. Zakończenie realizacji zadania 

planowanie jest na sierpień br.  

  

Radny Sławomir Nowak – powiedział, że do końca września br. należy złożyć wnioski o 

dofinansowanie przewozów na życzenie. 

 

Złożył zapytania do Kierownik Referatu, Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie Grzegorza Wiśniowskiego dotyczące: 

- możliwości powstania terenów inwestycyjnych koło Żółwina, 

- możliwości stworzenia terenów rekreacyjnych w okolicy miejscowości Barnimie. 

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu, Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie - powiedział, że teren przy miejscowości Żółwino o powierzchni ponad 20 ha jest 

zaplanowany pod przemysł itp. działalność. Natomiast obecnie realizowana jest na bazie projektu pn. 

Planuj i Zbuduj droga krajowa S-10 w związku z czym teren ten będzie wywłaszczany. W związku z 

powyższym należy poczekać aż teren zostanie podzielony i wówczas będzie można go ująć w planie 

ogólnym. 

 

W sprawie terenu przy miejscowości Barnimie – powiedział, że teren obecnie nie jest ujęty w 

Studium. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – poruszył problem podniesienia wód w jeziorach w Drawnie w związku z 

Specustawą Odrzańską. Prosi o interwencję w tej sprawie.   

   

Radny Janusz Lewandowski – poinformował, że dnia 19 lipca br. zaplanowane jest spotkanie w 

Drawieńskim Ośrodku Kultury z sympatykami Klubu Sportowego „Drawa” Drawno. 

  

Prosi o udzielenie informacji na następujące tematy: 

- kanalizacja deszczowa na promenadzie w Drawnie na wysokości posesji państwa Rusin, 

- naprawa nawierzchni drogi na skrzyżowaniu ulic Szkolnej i Poprzecznej. 

Wnioskuje, aby gmina wystąpiła do zarządcy drogi wojewódzkiej o doświetlenie przejść dla pieszych. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – w sprawie remontu drogi do Rościna powiedział, że uczestniczył w 

spotkaniu z burmistrzem Drawna i Nadleśniczym Nadleśnictwa Drawno, na którym ustalono, że jeżeli 

Starostwo zadeklaruje pomoc w remoncie drogi to wspólnie z nadleśnictwem za dwa lata uda się 

utwardzić drogę. 

Poruszył sprawy odśnieżania, braku prądu, odbioru odpadów, oświetlenia w miejscowościach gminy 

Drawno 

 

Radna Agnieszka Traczyk - prosi o przycinkę gałęzi drzew na alei kasztanowej w Święciechowie.  

Zapytała na jakim etapie jest budowa mieszkań w Święciechowie. 

   

Sołtys Marek Orzeszko - prosi o zmianę godzin włączania oświetlenia ulicznego oraz o przecinkę 

gałęzi na drodze Brzeziny-Podlesie.  

 

Burmistrz  

 

- w sprawie poprawy nawierzchni dróg w gminie – powiedział, że drogi będą naprawiane etapami, 
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- w sprawie nasadzeń drzew wzdłuż promenady na ulicy Kolejowej – powiedział, że nasadzenia 

zostaną wykonane, 

- w sprawie wykoszenia drogi do Sieniawy – powiedział, że droga zostanie wykoszona, 

- w sprawie dowozu na życzenie – powiedział, że wniosek zostanie złożony w terminie, 

- w sprawie Spec Ustawy dotyczącej jezior – powiedział, że spotkanie które się odbyło było 

spotkaniem roboczym. Niebawem odbędzie się kolejne spotkanie o którym radni zostaną 

zawiadomieni, 

- w sprawie spotkania dotyczącego Klubu Sportowego „Drawa” Drawno powiedział, że będzie 

uczestniczył w spotkaniu, 

- w sprawie wybijania kanalizacji na Promenadzie w Drawnie – powiedział, że sprawa jest zgłoszona 

do prezesa zakładu komunalnego, 

- w sprawie awarii prądu w miejscowości Żółwino – powiedział, że zostanie złożony wniosek do 

operatora prądu o wycinkę gałęzi, 

- w sprawie wycinki gałęzi drzew na alei kasztanowej w Święciechowie – powiedział, że wniosek 

będzie zrealizowany, 

- w sprawie zmiany godzin włączania oświetlenia w Podlesiu oraz przycinki gałęzi na drodze 

Brzeziny – Podlesie – powiedział, że sprawy zostały przyjęte do realizacji.    

 

Radny Adam Emilianowicz – zgłosił wniosek do radnej powiatowej p. Małgorzaty Buchajczyk o  

wykoszenie poboczy na skrzyżowaniu drogi Dominikowo-Barnimie, wycinkę drzewa na tym 

skrzyżowaniu oraz o przycięcie gałęzi drzew na drodze Drawno-Chomętowo.  

 

Burmistrz – powiedział, że posiada informację, że trwają już prace dotyczące poprawienia 

widoczności na tych drogach. 

 

Radny Sławomir Nowak - wnioskuje o interwencję w sprawie wycinki gałęzi drzew na drodze 

Kiełpino -Recz. 

 

Radna do Powiatu Małgorzata Buchajczyk – powiedziała, że zgłoszone wnioski zostaną przekazane 

do zarządcy drogi. 

W sprawie remontu drogi do Rościna – powiedziała, że droga do Rościna będzie remontowana. Na 

części drogi około dwóch kilometrów będzie położony asfalt. Na chwilę obecną nie zna terminu 

realizacji inwestycji.   

 

Burmistrz – w sprawie realizacji złożonych wniosków powiedział, że prosi o cierpliwość i 

wyrozumiałość, ponieważ większość wniosków przed rozpoczęciem realizacji wymaga zgody innych 

instytucji.  

Poinformował, że na stronie internetowej został uruchomiony System Zgłoszeń przez który 

mieszkańcy mogą zgłaszać swoje wnioski. 

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu, Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – w sprawie budowy mieszkań w Święciechowie – powiedział, że wniosek złożony do 

Banku Gospodarstwa Krajowego został zaakceptowany pozytywnie. Natomiast w związku z 

ograniczoną pulą pieniędzy wniosek będzie realizowany w 2025 roku. Urząd jest przygotowany do 

realizacji inwestycji, zostało wydane pozwolenie na budowę. Projekt zakłada budowę osiemnastu 

lokali mieszkalnych w dziesięciu małych budynkach mieszkalnych o konstrukcji drewnianej. 

Szczegółowy projekt wraz z wizualizacją jest dostępny w urzędzie.   

 

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że bardzo go niepokoi stan, kontakt obecnej pani dyrektor 

Drawieńskiego Ośrodka Kultury z pracownikami. Cyt. „tam nie ma chemii, tam jest wiele po prostu 

rzeczy, gdzie pracownicy obecni, bez względu na zatrudnienie po prostu mają wiele uwag. Tam nie 

ma zdrowej atmosfery i jako organ, urząd powinni coś z tym zrobić, bo to nie jest przyjemne.”   

 



12 

 

 

Pkt. 12 porządku obrad - Zakończenie obrad IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady IV sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1050. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


